

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX – TRAVAIL – PATRIE

MINISTERE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES ACCREDITATIONS UNIVERSITAIRES
ET DE LA QUALITE

REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE – WORK-FATHERLAND

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

GENERAL SECRETARY

DEPARTMENT OF UNIVERSITY ACCREDITATIONS
AND QUALITY

COMMUNIQUE N°
PRESS RELEASE

18 / 003 10

/MINESUP/SG/DAUQ/SDEAC/SE DU
OF

04 JUL 2018

Portant admission, **en régularisation**, d'un candidat au Diplôme d'Ingénieur des Travaux de la Faculté des Mines et des Industries Pétrolières (FMIP) de l'Université de Maroua au titre de l'année 2016-2017 dans les filières Mines et Carrières, Exploration Pétrolière et Gazière, Raffinage et Pétrochimie, Sécurité Industrielle, Qualité et Environnement, Economie et Gestion du Pétrole et du Gaz.

To admit a candidate of the Bachelors in Engineering of the Faculty of Mines and Petroleum Industries (FMPI) of the University of Maroua, for the 2016-2017 academic year in Mines and Quarries; Petroleum and Gas Exploration; Refining and Petrochemistry; Industrial Security, Quality and Environment; Petroleum and Gas Economics and Management.

LE MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE :
THE MINISTER OF HIGHER EDUCATION HEREBY ANNOUNCES:

Est déclaré, définitivement admis au Diplôme d'Ingénieur de Travaux de la Faculté des Mines et des Industries Pétrolières (FMIP) de l'Université de Maroua, au titre de l'année académique 2016-2017, le candidat dont le nom suit :

The following candidate is admitted to the Bachelors in Engineering of the Faculty of Mines and Petroleum Industries (FMPI) of the University of Maroua for the 2016-2017 academic year:

Ils'agit de,
He is,

A –EXPLORATION PETROLIERE ET GAZIERE / PETROLEUM AND GAS EXPLORATION

N°	Noms et Prénoms/ Names and First Names	Mentions/ Distinction
1	NKWANKAM FANYIEP THIERRY	ASSEZ BIEN

LE MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR
THE MINISTER OF HIGHER EDUCATION



Jacques FAME NDONGO